
Protokół Nr 6/2023 

Z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i 

Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 11 maja 2023 r. 

 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk rozpoczął posiedzenie o godzinie 8:30, witając 

przybyłych członków komisji oraz wszystkie osoby uczestniczące w posiedzeniu. 

Na podstawie listy obecności (zał. nr 1 do protokołu) stwierdził, że obrady są 

prawomocne, na 9 członków komisji obecnych było 8. 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk przedstawił zaplanowany do realizacji porządek 

posiedzenia: 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2. Sprawy bieżące. 

Innych propozycji tematów nie było, a zaplanowany porządek posiedzenia przyjęto 
jednogłośnie. 

W posiedzeniu oprócz członków komisji uczestniczyli: Wójt Gminy Wielkie Oczy Pan Albert 

Hawrylak, Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Słotwińska, dyrektor GZEAS Pani Aneta Juraszek, 

inspektor Krzysztof Żywiak, inspektor R. Kuchciak, kierownik referatu Pan Mariusz Janeczko, 

kierownik GOPS Pani Grażyna Senyk. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Panią dyrektor A. Juraszek, która przedstawiła 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLI/20/2023 w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do 

wynagrodzenia: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, 

szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz wysokości nagród ze specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Wielkie Oczy (zał. nr 2 

do protokołu). Pytań i dyskusji nie było. Projekt uchwały poddano pod zaopiniowanie, 

głosowanie. Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 

XLI/20/2023 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokości 

nagród ze specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Wielkie Oczy jednogłośnie pozytywnie. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Panią skarbnik E. Słotwińską, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok 

(zał. nr 3 do protokołu). Rozpoczęła się dyskusja na temat udzielenia dotacji dla 

Stowarzyszenia Centrum Inicjatyw Społecznych "Terra Nostra" w Wielkich Oczach w ramach 

konkursu dla organizacji pozarządowych na realizację zadania pn.: „Organizacja gminnych 



zawodów wędkarskich wraz z zagospodarowaniem terenu przy zbiorniku rekreacyjnym w 

Wielkich Oczach poprzez budowę małej architektury i ścieżki edukacyjnej”. Pani skarbnik E. 

Słotwińska wyjaśniła, że „Terra Nostra” ogłosi zapytanie ofertowe, wyłoni wykonawcę i po 

zakończeniu prac rozliczy dotację. Powiedziała również, że w uchwale jest zapis, że 3 tys. zł 

jest przeznaczone na zawody wędkarskie, a kwota 52 834.99 zł na inwestycję. Pani skarbnik E. 

Słotwińska wyjaśniła, że przy podobnym projekcie jakim była przebudowa rynku w Wielkich 

Oczach podczas konsultacji takie rozwiązanie zaproponowało RIO oraz przedstawiła zakres 

inwestycji. Pan przewodniczący P. Jacyk zapytał o zawartą w umowie formę rozliczenia z 

wykonawcą sali gimnastycznej w Łukawcu. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że rozliczenie 

jest ryczałtowe. Rozpoczęła się dyskusja na temat firmy wykonującej prace przy budowie sali 

gimnastycznej. Pan inspektor K. Żywiak wyjaśnił, że odwodnienie nie było ujęte w projekcie. 

Pan inspektor R. Kuchciak dodał, że była wykonywana analiza gruntu i po analizie nie 

uwzględniono potrzeby budowy odwodnienia. Zaznaczył również, że przy przetargu nie było 

żadnych przesłanek żeby odrzucić ofertę tej firmy. Pan przewodniczący P. Jacyk zaproponował 

żeby wycofać ten punkt z sesji i jeszcze raz przeanalizować temat i ustalić kto powinien ponosić 

koszty dodatkowe. Ustalono żeby spotkać się z wykonawcą i inspektorem nadzoru oraz 

zorganizować posiedzenie wyjazdowe na teren budowy. Poddano pod głosowanie propozycję 

usunięcia punktu 18 dot. wykonania drenażu francuskiego ze zmian w budżecie. Radni byli 

jednogłośnie za usunięciem tego punktu z projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok, 8 za. Projekt uchwały bez punktu dot. wykonania drenażu 

francuskiego poddano pod zaopiniowanie, głosowanie. Członkowie komisji zaopiniowali 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok jednogłośnie 

pozytywnie. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Panią skarbnik E. Słotwińską, która 

przedstawiła projekt drugiej uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 

rok (zał. nr 4 do protokołu). Pan przewodniczący P. Jacyk zapytał o koszt inspektora nadzoru. 

Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że koszt inspektora nadzory wynosi z reguły 1,5% wartości 

inwestycji, jednak po negocjacji ustalono, że będzie to koszt 1 % netto. Pan radny J. Litwiński 

zapytał o koszt szatni w Łukawcu. Pani skarbnik E. Słotwińska szczegółowo przedstawiła koszty 

poniesione na remont szatni w Łukawcu. Projekt uchwały poddano pod zaopiniowanie, 

głosowanie. Członkowie komisji zaopiniowali projekt drugiej uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok jednogłośnie pozytywnie. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Pana kierownika M. Janeczko, który 

przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu 

jej poboru, określenia inkasenta oraz wynagrodzenia za inkaso (zał. nr 5 do protokołu). Pytań 

i dyskusji nie było. Projekt uchwały poddano pod zaopiniowanie, głosowanie. Członkowie 

komisji zaopiniowali projekt uchwały w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, 

sposobu jej poboru, określenia inkasenta oraz wynagrodzenia za inkaso jednogłośnie 

pozytywnie. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Pana kierownika M. Janeczko, który 

przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wielkie Oczy 

w drodze komunalizacji prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa (zał. nr 6 do 

protokołu). Pytań nie było. Projekt uchwały poddano pod zaopiniowanie, głosowanie. 

Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez 



Gminę Wielkie Oczy w drodze komunalizacji prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa 

jednogłośnie pozytywnie. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Panią skarbnik G. Senyk, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską 

Przemyśl (zał. nr 7 do protokołu). Pan przewodniczący P. Jacyk wyjaśnił założenia uchwały. 

Projekt uchwały poddano pod zaopiniowanie, głosowanie. Członkowie komisji zaopiniowali 

projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską 

Przemyśl nie jednogłośnie pozytywnie, 7 głosów za i 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Pan przewodniczący P. Jacyk przedstawił uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 3 

kwietnia 2023 r. w sprawie wykonania rekonesansu w zakresie możliwości skorzystania przez 

urząd  z rozwiązań darmowych proponowanych przez sfery rządowe – dot. scentralizowanego 

dostępu do informacji publicznej (zał. nr 8 do protokołu). Projekt uchwały poddano pod 

zaopiniowanie, głosowanie. Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji z dnia 3 kwietnia 2023 r. w sprawie wykonania rekonesansu w zakresie 

możliwości skorzystania przez urząd  z rozwiązań darmowych proponowanych przez sfery 

rządowe – dot. scentralizowanego dostępu do informacji publicznej jednogłośnie pozytywnie, 

za uznaniu petycji za niezasadną. 

W sprawach bieżących Pan wójt A. Hawrylak wspomniał o programie Maluch + oraz 

utworzeniu żłobka przy szkole w Wielkich Oczach. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia Pan radny P. Jacyk podziękował 

wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji o godzinie 10:56. 

 

Protokolant: Małgorzata Machczyńska 

Przewodniczący Komisji 

 

                      Piotr Jacyk 


